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Abstract (en)
[origin: US4608872A] The hand-operated ratchet spanner contains a measuring value pick-up (4,9) for the angle of rotation of the screw and
a device for measuring the torque. The measured values are supplied to a microprocessor (22) in which the screw tightening operation is
preprogrammed by respective desired or limit values. Signal lamps (30,31,32) or acoustic signal transmitters (33) indicate to the user as to whether
the screw has been correctly tightened. Further, he may recognize the extent to which the screw has been tightened and which part of the tightening
operation must be still effected.

Abstract (de)
Der Ratschenhandschlüssel enthält einen Meßwertaufnehmer (4, 9) für den Drehwinkei der Schraube sowie eine Einrichtung für die
Drehmomentenmessung. Die Messwerte werden einem Mikroprozessor (22) zugeführt, in dem der Anziehvorgang der Schraube durch
entsprechende Sollwerte bzw, Grenzwerte vorprogrammiert ist. Durch Anzeigeleuchten (30, 31, 32) bzw. akustische Signalgeber (33) wird dem
Benutzer angezeigt, ob die Schraube ordnungsgemäß angezogen worden ist. Der Benutzer kann ferner erkennen, wie weit die Schraube bereits
angezogen ist und welcher Teil des Anziehvorganges noch ausgeführt werden muß.
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